
NAD A GMINl
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Uchwala Nr XXXIX/205/2013
Rady Gminy Mietków

z dni^ 30 p^ździernika 2013 r.

w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Ewy Rajczakowskiej.Jarosz dotyczącej zatrudniania
i wynagradzania naucrycieli przez Dyrektora Gimnazjum oraz powierzenia stanowiska
Dyrektora Gimnązjum przez Wójta.

Na podstawie ań. 18 ust. 2 pkt 15 usta\ły z dnia 8 marca l990 I. - o samorządzie gminnyrr
(tj. Dz' U. z2013 t. poz. 594) o$z aft' 229 pkt 3, art.23'7 i aft.238 ustawy z dnia 14 częrwcal960 r
. Kodeks postępowania administraclnego (tj.Dz.U. z 2013 t., poz. f67) po lozpatrzeniu skargi
Pani Ewy Rajczakowskiej-Jarosz dotyczącej zatrudniania i w1nagradzania narzycieli ptzez
Dyrektora Gimnazjum oraz powierzenia stanowiska D1'rektora Gimnazjum pŹez Wójta, Rada
Cmin1  M ie l k ów uchwaIa .  co  nas tępu je :

s1
1. Uznaje skalgę Pani Ewy Rajczakowskiej.Jarosz dotyczącą zatudniania i wyragadzania
nauczycieli ptzez DFektora Gimnazjum oraz powierzenia stanowiska Dyrektora Gimnazjum przez
Wójta z dnia 16 września 2013 r, lrtóra wypĘnęła do Rady Gminy dnia 04 paidziemika 2013 t.
za bęzzasadną '

2. Uzasadnienie sposobu lozpatrzenia skargi stanowi załącznik do niniej szej uchwĄ.

$2

wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Gminy Mietków, poprzez przesłanie
skarżącej zawiadomienia o sposobie załatwienia skargi.

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia'
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RAI A GMINY
MIETKÓw

Załącznik do Uchwały NI Xxxlx/20'l2013
Rady Gniny Mietków
z dnia 30 paździemika 2013 r

Uzasarlnienie
W dniu 4 pazdziemika 2013 r. wpłynęła do Rady Gminy rł Mietkowie skarga Pani

Ewy Rajczakowskiej- Jarosz (lrzekazana pżez Kulatorium oświa1y $'e Wrocławiu) na działalia
podejmowanę przez Dyrektora Gimnazjum w Mietkowię związane z łamanielrr przepisów ustawy
o systemię oświary Kafiy Nauczyciela i irnych. Skaż4ca zarzuciła' iż, Dyrel1or zignorowa.ł
Uchwałę Rady Pedagogicznej w sprawie przydziału czynrrości dokonanego w dniu 29 sierynia 2013
r' pŻez urzędującęgo w tym czasię dyrektora szkoły. Ponadto, zarzuciła, iż kilku nauczycie1i
Gimnazjum w Mietkowie nie ma zapewnionego etatu olazj że W trzecim tygodniu od rozpoczęcia
placy zostali poddani presji podpisania znniejszenia wymiaru etatu bojąc się zwoJrrienia z pracy.

W dniu 29 paŹdziemika 2013 r odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej, w którym
uczestniczyła Pani Ewa Rajczakowska- Jalosz oraz Dyfektor Ginrnazjum w Mietkowie. Pan
Edward Ku]ig. W posiedzeniu uczestrriczył również radca prawny Pani Patrycja Niczypo1uk'

Skalżąca podfuzymała srłloje dotychczasowe zaftnty zawarte w skardze z dnia 16 września
2013 r. Natomiast Dyrektol Gimnazjum, na prośbę Komisji Rewizyjnej. odniósł się
do przedstawionych przez Skaż4cą zarzutów, składając .ównież w tym plzedniocie obszeme
pisno wyjaśniające z dnia 29 pa:Żdfienika 2013 r Pan Edward Kulig rtyjaśnił, iż na dzień
dzisiejszy wszyscy nauczyciele tnają ętaty zgodnie z kwalifikacjami i stopniami awansu
zawodowego. Natomiast jeden z nancfycię]l sam złożył pisemne podanie datowa:rą na c1zień 5
rt'rzęśnia 2013 r. z prośbą o obniżenie wymiaru godzin. Wyjaśnienia D1'rektora Gimnazjum były
żecfowe' ]ogiczne i popańe dowodami z dokumentów

odnośnię zaŻutu skaźącej dotycz4cego rvywierarria przez Dyrektor.a presji na
nauczycie1ach do zmniejszenia etatu to z ustaleń Komisji wynika, Żę ż.adla z osób rzekomo
poddanych tej presji nie złozyła osobiście skajgi w tym przedmiocie' Komisja Rewizyjna zauważa,
Źe w rozpatryvanęj przez nią skardze Skarząca zawarła jedynie ogólne stwierdzenję, że: ,'ki1ku
nauczycieli'' było poddarrych presji, a nie podaje ona żadnych konlcetnych faktów, chociażby
takich jak naz\Ą?iska tj'ch osób'

Działanie Komisji będące swego rodzaju środkiem społeczrrej kontroli działania
administracji skięIowane były na wyjaśnienie okoliczności będących przyczyną skargi. W ramach
1ych działatr Komisja Rewizyjna wysłLrcha.la o&niennych stanowisk i przyjęła wyjaśnienia zarówno
Pali Erły Rajczakowskiej. Jaroszjak i obecnego Dyrektora Gimnazjum'

Mając powyższe na uwadze Komisj a Rerł.izyjna uznała przedmiotową skargę Za bezfasadną

Jednocześnie Komisja Rewizlna wskaa]je. że zarzuty dotyczące niezapewnienia
bezpieczeństwa uczniom podczas pĘelw przed budyŃiem szkoły, a takŹe ucfniom odjeżdżającym
autobusami szkolnymi rozpafuuję właściwy do tęgo olgan, tj. Kuratoliun ośWiaty we wlocławiu.
Natomiast zalzuty dotyczące powierzenia slanowjska dylektora gin'nazjum na czas pięciu lat Palu
Edwardowi Kuligowi aktualnie rozpatruje Wojęwoda Dohośląski'
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